
Referat FAU- møte mandag 25.november 2024 

Tid: Kl.18.00 

Sted: Elevtorget på Aremark skole 

Til stede: Carina Hansesætre, Henriette Dammyr, Øygun S. Nodeland, Malin Berg, 
Linda Dagrød, Linda Smaadahl, Ann Helen Løkkeberg Olafsen, Sandra Jilnevik, 
Øyvind Malkenes, Anne-Gry K. Ulsrød og Frode Gabrielsen (deltok på første del av 
møtet)  

Saksliste:  

Sak 1: Godkjenning av forrige referat  

Sak 2: Sykkelskur 

- Innmeldt fra foresatte 
- Ønske om å få på plass et sykkelskur for å legge til rette for at flere sykler til skolen 

Sak som kan videreføres til Elevrådet. Organisere slik at det blir mer i orden rundt 
sykkelparkeringa. Dette kan også fremme at det er positivt å sykle til skolen.  

Sak 3: Ungdomsskolen og tur til butikken i storefri 

- Innmeldt fra foresatte 
- Ønske fra foresatte om å drøfte om det er et helsefremmende tiltak for elevene å 

få gå til butikken og handle i storefri. Eventuelt om man skal slutte med dette.  
- Hadde det vært mulig å ha andre aktiviteter som f.eks. lage lunsj sammen?  
- Hvilke tanker har skole og FAU rundt dette?  

FAU ønsker ikke at det skal bli endringer ved reglement rundt tur til butikken i storefri.  

I tillegg oppfordres det til at det organiseres felles aktiviteter, felles lunsj osv i storefri.  

Sak 4: Karakterer og anmerkninger 

- Innmeldt fra foresatte 
- Kommentar fra foresatte: Andre skoler i landet har sluttet med dette systemet og 

heller tatt i bruk mer fornuftig ordninger. Anmerkninger har gått over til å bli tett 
dialog med hjemmet og eleven, karakterer er byttet ut til egenvurdering sammen 
med lærer. Jeg mener at det ville vært et positivt løft å få til dette her også. 

- Hvilke tanker har skole og FAU rundt dette?  

Regelverket sier at man er pliktig å gi tallkarakteren to ganger i året på ungdomsskolen. I 
tillegg skal det gis både muntlige og skriftlige framover- og bakovermeldinger.  

Orden og oppførselsreglementet blir fulgt når man gir anmerkninger. Man skal få varsel 
hvis det er fare for karakteren i orden og oppførsel.  



Transponder har ikke en funksjon hvor anmerkninger blir registrert, derfor kan heller ikke 
foreldre se anmerkninger når de gis, med unntak av hvis det er fare for nedsatt karakter.  

Det oppfordrer til at skolen går gjennom rutinene rundt anmerkninger, slik at det 
kvalitetssikres at det er en likhet rundt dette i personalet.  

Sak 5: Robuste barn 

- Innmeldt fra foresatte 
- Ble drøftet på forrige møte 
- Foresatte ønsker å høre hva skolen tenker om dette?  

Dersom man skal starte med f.eks Robuste barn, må man gå bort fra en av 
programmene skolen allerede har. Mitt valg, MOT, Røre og Young mentor. Er det mer 
faglig forankring i Robuste barn enn MOT? Når det er en evaluering på skolen, 
oppfordres skolen til å se på om det er alternativer til de man allerede har? Det 
viktigste er at programmene tas i bruk. Livsmestring og psykisk helse bør være i 
fokus.  

Sak 6: Sted å være når man kommer med buss 

- Innmeldt fra foresatte 
- Har elevene noe sted å være inne når de kommer med buss/taxi og det er lenge å 

vente og kaldt?  

Som hovedregel får ungdomsskoleelevene får være inne fra de kommer hver dag, 
men barneskolen må være ute. Når det er for kaldt, svært mye regn eller vind låses 
det opp slik at alle har mulighet til å gå inn.  Bør de eventuelt være likhet for 
ungdomsskolen og barneskolen?  

Når man er skysskole, starter skoledagen når elevene går på bussen/taxi hjemme på 
morgenen og skoledagen er slutt når de går av bussen/taxi hjemme. Elever som 
kommer med Halden – og Bjørkebekk-bussen er på skolen fra ca kl.8 hver dag og det 
bør derfor være tilsyn fra kl.8. Det samme gjelder etter skoletid, for elevene som 
venter på taxi  

Sak 7: Budsjettforslag 

- Informasjon 

Glade for at det ikke er foreslått kutt, samtidig ser det ut til at ramma for budsjett i skolen 
er for liten pga sak 8.  

Sak 8: Organisering av 5.-7.trinn 

- Innmeldt fra elever og foresatte 
- Hvordan organiseres de ulike fagene pr.d.d?  
- Hvordan oppleves dette av lærere og elever?  



FAU har fått tilbakemeldinger fra både foreldre og elever vedrørende undervisningen i 
KRLE, musikk, naturfag, samfunnsfag i 5-7.klasse. De fleste timene er det kun en 
pedagog tilstede og det stilles spørsmålstegn ved læringsutbytte og pedagogisk 
forsvarlighet.  

FAU ønsker at det er minimum to pedagoger tilstede, slik at det er muligheter for å 
organisere disse undervisningstimene hensiktsmessig mtp på tilrettelegging, 
tilpasninger, undervisningsmetoder og innlæring.  FAU ønsker ikke at det skal deles i 
faste grupper, men dette kan være organiseringer etter behov og tema, og ut fra 
faglærernes undervisningsplanlegging.  

I forkant av budsjettvedtaket for 2025, skrev FAU et brev til skolens ledelse, kommunens 
administrasjon og politikerne i kommunestyret. Her uttrykte vi et ønske om bevilgning av 
større budsjettramme for skolen mtp på denne saken.  

Sak 9: PPT 

- Innmeldt fra foresatte 
- Hvorfor velger man denne løsningen (se fredagsbrev 22.11)?  
- Hvilke kartlegginger kan Aremark skole gjennomføre selv?  
- Hvilke kartlegginger vil man ha behov for hjelp av Sarpsborg PPT, og hvordan vil 

elevene fra Aremark bli prioritert i såfall?  

Det er en midlertidig løsning som i første omgang varer frem til sommeren. Aremark 
kan gjennomføre noen kartlegginger selv, mens andre må man få bistand fra PPT i 
Sarpsborg kommune.  

I etterkant av FAU-møtet skrev FAU et brev til kommunenes administrasjon med en 
bekymring rundt saken. PPT skal være en nøytral part og det kan være behov for et 
større faglig miljø. Saken skal tas opp politisk på nyåret 2025.  

Sak 10: Tilbakemelding fra foresatte til skole 

- Innmeldt fra foresatte 
- Tilbakemelding knyttet til opplevelse av manglende kommunikasjon og 

handlinger fra skole og rektor  
- FAU-leder og ledelsen ved Aremark skole har gjennomført et eget møte knyttet 

dette.  
- Skolen ser på sine rutiner knyttet til hvordan svar på ulike 

kommunikasjonsplattformer og oppfølging av saker gjennomføres.  

Sak 11: Eventuelt  

Neste møte er 6. februar kl. 19.00 på Elevtorget.  

 


